
Zápis z 28. zasedání Akademického senátu FCHI dne 17. 6. 2010
(číslujeme od prvního zasedání po zvolení)

Přítomni: Ing. Kamil Záruba, Ph.D. 402
Doc. RNDr. Petr Slavíček, Ph.D. 403
Ing. Jiří Lindner, Ph.D. 409
RNDr. P. Pokorný Ph.D. 413
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D. 444
Ing. Pavel Hrnčiřík, Ph.D. 445
Ing. Jiří Maršálek dokt. st. program
Ing. František Muzika dokt. st. program
Bc. Eva Pospíchalová student
Bc. Michal Opletal student

Omluveni: Ing. Dana Strachotová, Ph.D. 437

Host: Prof. Ing. Stanislav Labík CSc. Děkan

1. Předseda předal informace z kolegia děkana.

• V posudcích bakalářských a diplomových prací se často vyskytuje špatné hodnocení, podle
Studijního a zkušebního řádu má posudek v závěru obsahovat formulaci „hodnotím
práci…a (ne)doporučuji k obhajobě“, nikoli jak často bývá: „navrhuji hodnocení“.
Hodnocení musí být uvedeno slovně, nikoli písmenem („výborně“ = A, „velmi dobře“  = B,
„dobře“  = C, „uspokojivě“  = D, „dostatečně“  = E a „nedostatečně“  = F).

• Zpracovává se analýza nejvýhodnějšího úložiště elektronických verzí bakalářských a
diplomových prací.

• Vědecká rada zasedne 16.9. 2010
• Ve čtvrtek 10.6. je informativní schůzka a exkurze pro zájemce o studium CHEMIE.
• Státní závěrečné zkoušky v magisterských oborech na FCHI absolvovalo 55 studentů,

z toho 53 úspěšně a 2 studenti nevyhověli; 17 studentů má SZZ odloženu.

2. Předseda informoval AS, že dostal mail od Patrika Hroudy, ve kterém si stěžuje na
nekvalifikovanost některých učitelů na katedře jazyků. Vzhledem k tomu, že ani mezi
zaměstnanci, ani mezi studenty žádný Patrik Hrouda není, jedná se zřejmě o skrytý anonym. AS
rozhodl, že předseda přepošle mail prorektorovi pro pedagogiku, jehož kompetenci by případný
problém odpovídal (viz příloha).

3. Kolega Muzika ze studentské části AS upozornil na administrativní problémy doktorandů při
financování konference z více zdrojů. Pan děkan přislíbil pomoc.

4. Různé:

• Kolegyně Pospíchalová ze studentské části AS jede na dlouhodobější pobyt do ciziny a
proto v souladu s Volebním a jednacím řádem AS rezignuje na členství v senátu a na její
místo nastupuje zvolená náhradnice Marie Vojíková.

• AS probíral s děkanem jak se mu jeví plánovaná opatření budoucí vlády a došli jsme
k závěru, že vše je jen na úrovni spekulací a s konkrétními úvahami je potřeba počkat na
konkrétní informace.



5. Termín příštího řádného zasedání je domluven po prázdninách a to na středu 8.9. 2010 ve
1345 na děkanátě.

V Praze 29.6. 2010
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D.
předseda AS FCHI

Příloha:

Předmět Katedra jazyku
Od: Ladislav Fišer

Odesláno: 18. června 2010 12:01
Komu: Pavel Hasal
Kopie: patrik.hrouda@email.cz
Přílohy:

Vážený pane prorektore,

Jako předseda AS FCHI jsem dostal email, který přikládám.

- probírali jsme jej na zasedání AS a došli jsme k závěru, že AS FCHI nemá žádné pravomoce ke
  katedře jazyků

- pan děkan hledal "Patrika Hroudu" v SISu a nikdo toho jména u nás nestuduje
- ve školním telefonním seznamu se taky žádný "Hrouda" nevyskytuje
- jedná se s velkou pravděpodobnosti o zakuklený anonym.

- obracím se na Vás, jako nadřízeného katedry jazyků, budete-li se tím chtít zabývat, je to zřejmě
  Vaše kompetence.

s pozdravem
Ladislav Fišer, předseda AS FCHI


